

How we study



PharmD is a new program in studying Pharmacy that allows the pharmacist not only to work at the pharmacies and factories but also to work at the hospitals with the medical crew. This program is available at the Libyan International Medical University using the Problem Based Learning strategy.

PBL is a new learning strategy in which students have to search for the information every week and present it, the thing that upgrades the students self-studying techniques.



Where the students extract the objectives.

1

Debriefing

Where the students present their search results and they explain them to each other under the supervision of the tutor.

PBL Cycle

Seminar

Experts are gathered to answers students' questions and evaluate students' presentations.

By: Ahmed Hijazy & Sondos Elathram



طريقة الدراسة



برنامج دكتور صيدلي هو برنامج جديد في دراسة الصيدلة حيث أن هذا البرنامج يسمح للصيدلي ليس فقط بالعمل في الصيدليات ومصانع الأدوية بل أيضا في المستشفيات مع طاقم الأطباء ويتم دراسته في الجامعة الليبية الدولية عن طريق الدراسة المبنية علي المعضلات.

(Problem Based learning)

الدراسة عن طريق المعضلات (PBL) هي طريقة حديثة تعتمد علي أن يبحث الطالب عن المعلومات وإن يقدمها أسبوعيا مما ينمي مهارة الطالب علي التعلم الذاتي.

جلسة العصف الذهني حيث يقوم الطلبة باستخراج الأهداف وصياغتها لكي يتم البحث عنها.



جلسة المحصلة يقوم الطلبة بتقديم نتائج بحثهم ويقومون بالشرح لبعضهم البعض تحت إشراف المشرف التعليمي.



الندوة
حيث يتم حضور كل
أعضاء هيئة التدريس
للإجابة على أي
استفسارات و يتم فيه
إجراء مسابقات بين
الطلبة بالإضافة إلى
تقديم العروض
الأسبوعية.